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Emne: Ulvopprør. 
Vedlegg: 
Hei.
Jeg syns det er trist at Hordaland støtter ulveopprøret. Ulven står for 0,3% av sauene som dør på sommer beite,
fleste parten av sauene som dør på sommerbeite dør av andre årsaker. Norge er det eneste landet som har dette
problemet med ulven fordi vi setter ut sauene på sommerbeite uten tilsyn. I Afrika må en bonde passe på kyrene
sine mot mange flere ville dyr enn hva vi har i Norge. De gjør dette fordi de vet at rovdyr frykter menneske.
Norge er kjent for å være glad i naturen,  men hvordan vil folk i andre land se på Norge når vi ikke klarer/ønsker å
ta vare på de få rovdyrene vi har? Mye av frykten som vi har av ulven er ubegrunnet, en del av årsaken er at vi ikke
lenger har kontakt med ulven og vi er derfor  blitt feilaktig redd ulven,  men ulven skyr mennesker og vis vi dreper
flere ulver så vil frykten for ulven forsterkes.
Det som virker veldig rart er at vi produserer alt for mye sau i Norge. Hadde vi produsert riktig mengde sau hadde
vi kanskje ikke hatt noe problemer med ulven. Vi har snudd problemet på hodet.
En av de største problemene er flått som angriper flere 100 000 sauer/lam i året. Har vi færre ulver blir det mer
hjort og mer flått som gir et enda større problemer for sauen.
Tragedien i Yellowstone National park tydeliggjorde betydningen av ulv i økosystemet. Skal vi tørre å ta denne
sjansen i Norge også?
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Karen Akse.


